
    
Protokół Nr 20/2012 

z XX sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 
z dnia 29 marca 2012 r. 

 
 
 Obecnych 14 radnych - lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.1. Otwarcie XX sesji Rady Miejskiej. 
 
 Przewodniczący Rady Pan Julian Czarnecki, przywitał zgromadzonych na sesji 
radnych, zaproszonych gości, Komendanta WKU w Sanoku płk Pana Marka Staronia, 
Dyrektora Sanepidu Pana Wiktora Fidora, Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w 
Ustrzykach Dolnych Pana Piotra Królickiego, sołtysów oraz Kierowników Wydziałów 
Urzędu Miejskiego. 
  Stwierdził, że na sali obecnych jest 14-stu radnych, wobec czego obrady sesji są 
prawomocne. 
Nieobecni: Pan Marceli Kuca. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
 Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad XX Sesji Rady 
Miejskiej. 

 
Głosowanie: za -14 radnych, obecnych – 14 radnych (jednogłośnie). 
 
Porządek obrad XX Sesji został przyjęty. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej. 
 
 Nikt nie wniósł uwag do protokołu, wobec czego protokół z XIX sesji został 
przyjęty. 
 
 Po przyjęciu porządku obrad, odbyło się uroczyste wręczenie medali Za Zasługi 
dla Obronności Kraju rodzinom, których troje lub więcej dzieci odbyło służbę 
wojskową. Medale wręczył ppłk Pan Marek Staroń, Komendant Wojskowej Komendy 
Uzupełnień w Sanoku. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza za okres międzysesyjny. 
 
 Sprawozdanie Burmistrza, Zastępcy Burmistrza, sprawozdanie z Zarządzeń 
wydanych przez Burmistrza, oraz Sprawozdania Kierowników Wydziałów za okres 
międzysesyjny, przedstawiła Pani Janina Sokołowska - p. o. Sekretarza gminy 
Ustrzyki Dolne. (Zał. Nr 2).  
 



  
 
   
Ad. 5. Informacja dotycząca przygotowań do EURO 2012. 
 
 Głos zabrał Pan Burmistrz Henryk Sułuja, który poinformował o 
przygotowaniach gminy Ustrzyki Dolne do EURO 2012. Głównie przedstawił stan 
dróg pod względem remontów oraz czystości.  
 Po wystąpieniu Pana Burmistrza głos zabrał Komendant Państwowej Straży 
Pożarnej w Ustrzykach Dolnych Pan Piotr Królicki, który poinformował, że do 
głównych obowiązków Straży Pożarnej w tym czasie będzie należało zabezpieczenie 
przejścia granicznego w Krościenku. Zapewnił również o wzmożonej aktywności 
straży podczas trwania mistrzostw oraz dzień po ich zakończeniu. 
 Kolejno głos zabrał Dyrektor Sanepidu Pan Wiktor Fidor, który poinformował, 
że nie ma obiektów użyteczności publicznej szczególnie służących turystom oraz 
społeczności podczas turnieju. Zgodnie z zaleceniem Głównego Inspektoratu 
Sanitarnego sporządzono listę obiektów  do ewentualnego wykorzystania przez 
uczestników. Sporządzona została również instrukcja i zasady bezpieczeństwa 
uczestników turnieju.  
 Głos w tej sprawie zabrał również Podinspektor Komendy Powiatowej Policji w 
Ustrzykach Dolnych Pan Robert Henzel, który poinformował, że ze strony policji 
najważniejsze będzie zapewnienie bezpiecznego przejazdu uczestników oraz 
przebiegu całości turnieju. Zorganizowany zostanie również punkt informacyjny na 
przejściu granicznym w Krościenku. Będą również wspierane odprawy graniczne, oraz 
w razie konieczności będą podejmowane interwencje. 
 
 
Ad. 6. Prezentacja uchwał. Opinie. Dyskusja. Głosowanie. 
 
1.     w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Ustrzyki Dolne, 

 
Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Ewa Kaczmaryk - Elmerych. 
 
Opinię Komisji przedstawił Pan Stanisław Leszega – Przewodniczący Komisji 
Budżetowej (Zał. Nr 3). 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
 Głosowanie: za – 14, obecnych–14 radnych (jednogłośnie). 

 
2. w sprawie wysokości składki członkowskiej w Stowarzyszeniu Euroregion 
 karpacki Polska. 

 
Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Ewa Kaczmaryk - Elmerych. 
 



Opinię Komisji przedstawił Pan Stanisław Leszega – Przewodniczący Komisji 
Budżetowej (Zał. Nr 3). 
 

 Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowanie: za – 14, obecnych–14 radnych (jednogłośnie). 

 
3. w sprawie upoważnienia Burmistrza do zawarcia umowy pożyczki 
długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej.  
 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Ewa Kaczmaryk - Elmerych. 
 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawił Pan Stanisław Leszega – 
Przewodniczący Komisji (Zał. Nr 3). 
 

 Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Głosowanie: za – 14, obecnych–14 radnych (jednogłośnie). 

 
4. w sprawie zmiany zatwierdzenia do realizacji projektu systemowego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Ewa Kaczmaryk – Elmerych – 
Skarbnik gminy Ustrzyki Dolne. 
 

Opinię Komisji ds. Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił 
przewodniczący Komisji Pan Stanisław Leszega – opinia pozytywna (Zał. Nr 3). 
 
Projekt uchwały odczytał Pan Przewodniczący i poddał pod głosowanie. 
 

Głosowanie: za -14 radnych, obecnych – 14 radnych (jednogłośnie). 
 
5. w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
„Trójca” – I etap. 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Anna Puszczałowska-Mikołajek, 
Kierownik Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 
 

Opinię Komisji ds. Ochrony Środowiska przedstawił przewodniczący Komisji 
Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 5). 
 
Projekt uchwały odczytał Pan Przewodniczący i poddał pod głosowanie. 
 

Głosowanie: za -14 radnych, obecnych – 14 radnych (jednogłośnie). 
 



 
6. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego „KROŚCIENKO 3”. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Puszczałowska-Mikołajek, Kierownik 
Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 
 

Opinię Komisji ds. Ochrony Środowiska przedstawił przewodniczący Komisji 
Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 5). 
 
Projekt uchwały odczytał Pan Przewodniczący i poddał pod głosowanie. 
 

Głosowanie: za -14 radnych, obecnych – 14 radnych (jednogłośnie). 
 

7. w sprawie uchylenia w części uchwały Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 
oraz w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości komunalnej, 
położonej na terenie miasta Ustrzyki Dolne, 
 

Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału 
Geodezji i Gospodarki Gruntami. 
 

Opinię Komisji ds. Ochrony Środowiska przedstawił przewodniczący Komisji 
Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 5). 
 
Projekt uchwały odczytał Pan Przewodniczący i poddał pod głosowanie. 
 

Głosowanie: za -14 radnych, obecnych – 14 radnych (jednogłośnie). 
 
8. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego, 
położonej na terenie gminy Ustrzyki Dolne. 
 

Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału 
Geodezji i Gospodarki Gruntami. 
 

Opinię Komisji ds. Ochrony Środowiska przedstawił przewodniczący Komisji 
Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 5). 
 
Projekt uchwały odczytał Pan Przewodniczący i poddał pod głosowanie. 
 

Głosowanie: za -14 radnych, obecnych – 14 radnych (jednogłośnie). 
 
9. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego, 
położonych na terenie gminy Ustrzyki Dolne. 
 

Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału 
Geodezji i Gospodarki Gruntami. 



 
Opinię Komisji ds. Ochrony Środowiska przedstawił przewodniczący Komisji 

Pan Henryk Tymejczyk – opinia pozytywna (Zał. Nr 5). 
 
Projekt uchwały odczytał Pan Przewodniczący i poddał pod głosowanie. 
 

Głosowanie: za -14 radnych, obecnych – 14 radnych (jednogłośnie). 
 
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Ad. 7. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
 
 Głos zabrał radny Pan Zdzisław Rudziński, który  zwrócił uwagę na sprzedaż 
alkoholu młodzież nieletniej na terenie miasta. Radny zapowiedział zajęcie się tą 
sprawą przez Komisję ds. Rodziny, Opieki Społecznej i Spraw Mieszkaniowych wraz 
z Komisją ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów alkoholowych. 
 
 Do wypowiedzi radnego odniósł się pan Burmistrz, który poinformował, że na 
dzień dzisiejszy obowiązuje uchwała Rady Miejskiej, mówiąca o ilości punktów 
sprzedaży alkoholu. Burmistrz potwierdził również, że bardzo niepokojący jest fakt 
sprzedaży osobom nieletnim alkoholu dlatego też wyraża nadzieję na zajęcie się tą 
sprawą przez komisję ds. Rodziny.  
 
Ad. 8. Sprawy różne. 
 
 Głos Zabrał Pan Witold Mołodyński, który zaproponował otwarcie na terenie 
Ustrzyk Dolnych sklepiku ze zdrową żywnością.  
 Zaproponował również uporządkowanie terenu przy drodze prowadzącej do 
cmentarza w centrum miasta.  
 
 W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że czynimy wszelkie starania aby 
uporządkować teren miasta, jednak niektóre nieuporządkowane posesje nie są 
własnością gminy, tylko prywatnych właścicieli, którzy pomimo wszelkich pism z 
prośbą o porządek, nie reagują.  
 
Ad. 9. Zakończenie obrad. 
 
Zakończenie obrad: 12.00. 
Pełna wersja wypowiedzi na nagraniu audio. 
 
Sporządziła: Agnieszka Madej. 


